
 
 

Nota voor Burgemeester en Wethouders 
Team: Projecten, Realisatie en Ontwikkeling 
Onderwerp: 
Herstel talud onderdoorgang 
 
Notagegevens   
Bestuursorgaan : B-en-W 7-11-2023 
Notanummer : 2023-1001 
Datum : 7-11-2023 
Programma : 03 - Leefomgeving 
Portefeuillehouder : Wethouder Elferink, 
   
Bijlage(n) :  

 

 

Parafering 
<li>31-10-2023:  Programmaonderdeelmanager</li><li>02-11-2023:  Wethouder</li> 
 

Agendering 
* 02-11-2023: Gemeentesecretaris/algemeen directeur 
* 02-11-2023: Teammanager Concernstaf en Adjunct-secretaris 
 
 
 

Definitieve akkoord 
8-11-2023 
 
B & W d.d.:  7-11-2023 
 

Besluit 
1. De raad voor te stellen om eenmalig een bedrag van € 250.000 beschikbaar te 
stellen uit de algemene middelen voor het herstel van het talud Amstellaan 
2. Het raadsvoorstel en het concept-raadsbesluit vast te stellen 
3. De stukken aan te bieden aan de gemeenteraad 
 
 
De nota en het besluit openbaar te maken 
 

Inleiding 
Bij de verbreding van de Amstellaan is onder de Amstellaan door een brede 
onderdoorgang aangelegd waarin het doorgaande fietspad ligt alsmede het 
zogenaamde kindlint. De taluds van de onderdoorgang zijn voor een deel afgewerkt 
met basalton (zijde van het doorgaande fietspad) en voor een deel met gebakken 
klinkers. Er is al tijden een probleem met deze klinkers. Er vindt regelmatig 
vernieling plaats. De klinkers worden uit het talud gehaald en in het water 
gegooid, of erger, op de weg gegooid. De klinkers zijn al vele malen 
teruggebracht maar maar worden even zo vaak weer vernield. De laatste tijd neemt 
dat steeds meer toe. Naast de kosten die we iedere keer maken ontstaat ook 
gevaar voor de omgeving door het gooien met de klinkers. Het is echt tijd om in 
te grijpen om ongelukken te voorkomen.  
Dit is een onverwacht probleem aangezien het talud eigenlijk nog maar kort in 
gebruik is. Dit soort schade was daarmee niet te voorzien. Herstel van het talud 
is onvermijdelijk aangezien de losse stenen tot gevaarlijke situaties leiden.  
Dit probleem vraagt om een structurele oplossing. Vertegenwoordigers van de 
school vragen regelmatig om een definitieve oplossing. Het is duidelijk dat de 
huidige inrichting van het talud niet voldoet. Daarom is gezocht naar betere 
oplossingen.  Er is een aantal alternatieven naast elkaar gezet. Deze 
variëren van het vastzetten van de bestaande klinkers tot het vervangen door 



 
betonklinkers tot het vervangen door basalton. Uiteindelijk ligt het voor de 
hand om hier een robuuste oplossing te kiezen die past bij de omgeving. Daarom 
wordt voorgesteld om de klinkers te vervangen door basalton. Deze oplossing 
zorgt dat beide zijden van de onderdoorgang hetzelfde uiterlijk krijgen. 
Daarnaast is dit een zeer robuuste oplossing die met de blote handen nagenoeg 
niet is te vernielen. Er zijn hier kosten ter hoogte van € 250.000 mee gemoeid. 
 
 
 

Beoogd maatschappelijk resultaat 
Het doel is om een veilige situatie te creëren en om verdere herstelkosten te 
voorkomen.  
 
 
 

Kader 
Begroting 2023.  
 
 
 

Betrokken partijen en participatie 
Er is geen sprake van participatie. Wel heeft de school diverse malen 
aangedrongen op het oplossen van dit probleem.  
 
 
 

Argumenten voor en tegen 
Bij de verbreding van de Amstellaan is een onjuiste keuze gemaakt ten aanzien 
van het verharden van het talud. Door herhalend vandalisme levert dit 
gevaarlijke situaties en hoge herstelkosten op.  
 
 
 

Financiële consequenties en dekking 
De bevoegdheid tot het wijzigen van het saldo (> € 50.000)  op het 
programmaniveau ligt bij de raad. Voorafgaand aan de kwartaalrapportage moet de 
raad hierover een besluit nemen. Met het herstel van dit talud zo kort na aanleg 
is geen rekening gehouden in de begroting van programma Leefomgeving. 
Dit voorstel voldoet aan de 3 O’s. Het betreft een onvermijdelijke, 
onuitstelbare en onvoorziene situatie. Uitstel van deze situatie is 
redelijkerwijs niet mogelijk. Het programma kan deze kosten niet dekken, om die 
reden wordt een eenmalig bedrag van € 250.000 gevraagd vanuit de algemene 
middelen. Het gaat echt om het oplossen van een eenmalig probleem. Met de 
voorgestane reparatie is de verwachting dat het talud zeker weer 20 jaar mee 
kan.  
  
 
  
 
 
 

Openbaarmaking en communicatie 
n.v.t. 
 
 

 

Aanpak en uitvoering 
Gezien het urgente karakter van het probleem zijn de voorbereidingen van de 
uitvoering voortvarend opgepakt. Uitvoering zal al eind 2023 plaats vinden. 



 
Mochten de middelen niet beschikbaar komen dan zal dit leiden tot een 
overschrijding op de jaarrekening van programma Leefomgeving.  
 
 



 

RAADSVOORSTEL 
 
Onderwerp : Herstel talud onderdoorgang 
Portefeuillehouder : Wethouder Elferink, 
Voorstelnummer : 2023-1001 
Datum B en W besluit : 7-11-2023 
Team : DEV-PRO 

 

Inleiding 
Bij de verbreding van de Amstellaan is onder de Amstellaan door een brede 
onderdoorgang aangelegd waarin het doorgaande fietspad ligt alsmede het 
zogenaamde kindlint. De taluds van de onderdoorgang zijn voor een deel afgewerkt 
met basalton (zijde van het doorgaande fietspad) en voor een deel met gebakken 
klinkers.  
Er is al tijden een probleem met deze klinkers. Er vindt regelmatig vernieling 
plaats. De klinkers worden uit het talud gehaald en in het water gegooid, of 
erger, op de weg gegooid. De klinkers zijn al vele malen teruggebracht maar maar 
worden evenzovele malen weer vernield. De laatste tijd neemt dat steeds meer 
toe. Naast de kosten die we iedere keer maken ontstaat ook gevaar voor de 
omgeving door het gooien met de klinkers. Het is echt tijd om in te grijpen om 
ongelukken te voorkomen.  
Dit is een onvoorzien probleem aangezien het talud eigenlijk nog maar kort in 
gebruik is. Dit soort schade was daarmee niet te voorzien. Herstel van het talud 
is niet uitstelbaar en onvermijdelijk aangezien de losse stenen tot gevaarlijke 
situaties leiden.  
Dit probleem vraagt om een structurele oplossing. Vertegenwoordigers van de 
school vragen regelmatig om een definitieve oplossing. Het is duidelijk dat de 
huidige inrichting van het talud niet voldoet. Daarom is gezocht naar betere 
oplossingen.  
Er is een aantal alternatieven naast elkaar gezet. Deze variëren van het 
vastzetten van de bestaande klinkers tot het vervangen door betonklinkers tot 
het vervangen door basalton. Uiteindelijk ligt het voor de hand om hier een 
robuuste oplossing te kiezen die past bij de omgeving. Daarom wordt voorgesteld 
om de klinkers te vervangen door basalton. Deze oplossing zorgt dat beide zijden 
van de onderdoorgang hetzelfde uiterlijk krijgen. Daarnaast is dit een zeer 
robuuste oplossing die met de blote handen nagenoeg niet is te vernielen.  
Er zijn hier kosten ter hoogte van € 250.000 mee gemoeid. Voor het totaal aan 
groot onderhoud is binnen product civieltechnische kunstwerken bijna € 280.000 
beschikbaar. Een dergelijk bedrag past daar dus niet in. Om die reden zal bij de 
3e kwartaalrapportage van 2023 een eenmalige bijdrage van € 250.000 worden 
gevraagd om dit probleem op te lossen.  
 
 
 

Raadsvoorstel 
1. Eenmalig een bedrag van € 250.000 beschikbaar te stellen uit de algemene middelen voor het 
herstel van het talud Amstellaan 
 

Kern raadsvoorstel 
De situatie rond het talud van de Amstellaan ter hoogte van het kindlint is 
onveilig doordat het talud regelmatig wordt vernield en de klinkers op de weg of 
in het water worden gegooid. Dit vraagt op korte termijn om een structurele 
oplossing. De oplossing is gevonden in het omvormen van het talud naar 
basaltkeien. Daarmee krijgt dit talud hetzelfde uiterlijk als het talud aan de 
andere zijde van de onderdoorgang. Met het omvormen is een bedrag van € 250.000 
gemoeid.  
 
 
 

Beoogd resultaat 



 

De huidige, kwetsbare inrichting levert gevaar en herhalende herstelkosten op. 
Het doel is om een veilige situatie te creëren en om verdere kosten te 
voorkomen.  
 
 
 

Kader 
Begroting 2023.  
 
 
 

Argumenten ten behoeve van de raad 
De omvorming van het talud leidt tot het ongedaan maken van de onveilige 
situatie waar nu sprake van is.  
 
 
 

Betrokken partijen en participatie 
Er is geen sprake van participatie. Wel heeft de school diverse malen 
aangedrongen op het oplossen van dit probleem.  
 
 
 

Financiële consequenties 
De bevoegdheid tot het wijzigen van het saldo (> € 50.000)  op het 
programmaniveau ligt bij de raad. Voorafgaand aan de kwartaalrapportage moet de 
raad hierover een besluit nemen. Met het herstel van dit talud zo kort na aanleg 
is geen rekening gehouden in de begroting van programma Leefomgeving. 
Dit voorstel voldoet aan de 3 O’s. Het betreft een onvermijdelijke, 
onuitstelbare en onvoorziene situatie. Uitstel van deze situatie is 
redelijkerwijs niet mogelijk. Het programma kan deze kosten niet dekken, om die 
reden wordt een eenmalig bedrag van € 250.000 gevraagd vanuit de algemene 
middelen. Het gaat echt om het oplossen van een eenmalig probleem. Met de 
voorgestane reparatie is de verwachting dat het talud zeker weer 20 jaar mee 
kan.  
  
 
 
 

Betrokkenheid raad 
De bevoegdheid tot het wijzigen van het saldo (> € 50.000)  op het 
programmaniveau ligt bij de raad. 
 
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 
  

 
 
 
 
 
 
 

J.P. Wassens R.C. König 
 



 
 

 

RAADSBESLUIT 
Onderwerp : Herstel talud onderdoorgang 
Voorstelnummer : 2023-1001 
Raadstafel d.d. :  
Raadsvergadering :  

 
De raad van de gemeente Deventer, 
Gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders d.d. 7-11-2023, nummer 2023-1001 
 
BESLUIT 
1. Eenmalig een bedrag van € 250.000 beschikbaar te stellen uit de algemene 
middelen voor het herstel van het talud Amstellaan 
 
 
 
Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 
De raad voornoemd, 
de griffier, de voorzitter, 
  

 
 
 
 
 
 
 

A. Kerver R.C. König 
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